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Hi ha lleis estructurants que és necessari i 
convenient que neixin o es modifiquin si 
existeix un ampli consens. Una d’aquestes 
és la Llei de Règim Local que regula què es 
pot fer des dels ajuntaments.
El PP i el president Rajoy no ho han entès 
així i han tirat pel dret, fent una modifi-
cació a la baixa de les competències dels 
ajuntaments i establint una ingerència als 
electes locals –que ho són democràtica-
ment– a través de mecanismes i cossos que 
mai hauran de donar comptes en termes 
democràtics als granollerins.
Cal recordar que els actes de govern han 
d’estar subjectes als principis de legalitat, 
però que això no pot impedir donar res-
posta a les demandes ciutadanes.
Trenta-cinc anys d’ajuntaments democràtics 
ens han portat un nou model urbanístic, 
nous serveis bàsics, nous equipaments 
culturals, esportius i educatius, una política 
social més justa. Trenta-cinc anys per assu-
mir també la nova realitat demogràfica i de 
gestió de la diversitat.
I tot sense un finançament adequat de la 
resta d’administracions: Estat i Generalitat. 
I ara, en plena crisi econòmica, demolidora 
per a moltíssimes famílies i empreses. Avui 
que necessitem uns Ajuntaments més 
forts, amb polítiques properes per donar 
resposta, el Govern de l’Estat retalla com-
petències i allunya el control ciutadà de 
les decisions.
En el fons, l’argument de la crisi serveix als 
partits de dretes per justificar retallades de 
serveis i polítiques públiques i privatitzar 
serveis essencials. 
L’Ajuntament de Granollers s’ha sumat a 
molts altres ajuntaments i, conjuntament, 
hem presentat un recurs davant del Tribunal 
Constitucional perquè no renunciem a 
gestionar políticament els problemes 
socials que pateixen molts dels nostres 
veïns, perquè no renunciem a seguir des-
envolupant un model de ciutat d’èxit que 
és un projecte col·lectiu. 
Hem demostrat que eficàcia, eficiència i 
rigor no està renyit amb la proximitat i 
l’emoció del sentiment de veure com la 
nostra ciutat canvia dia a dia. 
Esperem que el govern de Convergència i 
Unió a la Generalitat defensi els municipis 
i no segueixi la línia del govern de Madrid 
en la nova llei que estan preparant. 

Jordi Terrades i Santacreu
Portaveu del PSC a l’Ajuntament de Granollers

Paga la pena retornar a visitar l’exposició 
de Cumella al Museu de Granollers. 
Malgrat que l’exposició és petita, es pot 
apreciar perfectament l’essència del seu 
art i la seva grandesa. Hi ha, a més, el 
valor afegir de visitar l’exposició tot sol, 
sense que ningú s’interposi en el teu 
recorregut i fent múltiples variants, tornar 
enrera, o començar-la al revés. La sensació 
de llibertat envoltat de puresa artística, no 
té preu. 
És, aquesta exposició, la commemoració 
del centenari del naixement de l’artista 
(1913). Potser l’Ajuntament creu que 
amb això ja n’hi ha prou. 
Des del meu punt de vista, mai podrem 
agrair prou a l’Antoni Cumella el que va 
fer per la ciutat, el que ha fet per a tots 
nosaltres i el que ha fet per a l’expressió 
artística.
Per tot això, entenc que Granollers hauria 
de ser generosa i crear una FUNDACIÓ 
ANTONI CUMELLA, un espai fet a la seva 
memòria, on poder recordar la seva obra 
i el seu treball, però que a la vegada servís 
de foment de noves vocacions artístiques 
vinculades al món de la ceràmica. Que 
aquest espai no solament organitzés expo-
sicions, trobades i conferències sinó que 
tingués la capacitat d’acollir diversos artis-
tes seleccionats d’arreu, amb instal·lacions 
tècniques necessàries per a la creació de 
ceràmica, i es convertís en un bressol de 
vocacions i d’obra nova.
Aquesta aposta, la faria a ulls clucs. Sovint 
els dirigents de la ciutat barrinen la closca 
per oferir noves propostes per a la ciutat. 
Sovint també ens oblidem del que tenim 
més proper, del que ha configurat la nos-
tra personalitat i la nostra manera de fer. 

Pius Canal
Convergència i Unió

Son muchas las voces que se levantan en 
contra de la ley 27/2013, de 27 de diciem-
bre, de Racionalización y Sostenibilidad de la 
Administración Local. Es habitual que en los 
discursos que viene haciendo el señor Mayoral 
quiera poner todo tan negro que llegue a de-
cir que volvemos a la España de hace 40 años, 
y que, por tanto, nos situaríamos allá por el 
año 1974, en plena dictadura. 
No sé si se han dado cuenta que afirmar esto 
es estar muy lejos de la realidad y al mismo 
tiempo que es una gran irresponsabilidad 
política, porque, aun sabiendo que es men-
tira, quieren sembrar el miedo. El PSC viene 
diciendo que los ayuntamientos nunca han 
tenido una financiación justa y adecuada. Ante 
esto cabe recordarles que en los 35 años que 
llevamos de democracia, podían haber hecho 
esta afirmación durante el tiempo que el PSOE 
ha gobernado solo o en coalición con las 
fuerzas políticas hoy presentes.
Cuando se escucha y se ve el comportamien-
to tan poco “políticamente correcto” y tan 
sinsentido de muchos políticos, no podemos 
más que llegar a una conclusión: están en 
contra de todo, absolutamente todo, lo que 
hace el PP.
Las medidas que se ha visto obligado a tomar 
el PP en estos dos años de mandato, ya las 
debería haber iniciado el Partido Socialista y 
seguro que, de haberlo hecho, no hubiéramos 
llegado a la crisis que nos dejó en 2011 con 
un déficit de 91.000 millones de euros, es 
decir se gastaron 91.000 millones más de los 
que se ingresaron. Y como consecuencia de 
ello, en julio de 2012, la prima de riesgo se 
disparó hasta los 640 puntos y estuvimos al 
borde del rescate. Intervención que se evitó 
gracias a las actuaciones del gobierno de 
Mariano Rajoy.
Pensemos por un momento lo que habría 
supuesto una intervención como Irlanda, 
Portugal o Grecia: bajada de pensiones un 
25%, despido de centenares de miles de fun-
cionarios, así como una bajada drástica a los 
sueldos. Todo esto se evitó con las reformas, 
reformas duras, que inició el PP y que están 
dando buenos resultados; tenemos una prima 
de riesgo por debajo de los 200 puntos, 
pagamos la mitad de lo que pagábamos en 
intereses por el dinero que nos deja Europa, y 
se ve un claro repunte en nuevas afiliaciones a 
la seguridad social.
Intentemos, por una vez, aunar fuerzas y no 
recriminar por sistema todas aquellas deci-
siones que se toman desde el gobierno, aún 
sabiendo que vamos por el buen camino.

Fermín Gutiérrez Martínez
Portavoz Grupo Municipal PPC 
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